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§ 14   

Central avgiftshantering för förskola, fritidshem och 
fritidsklubb – svar till kommunstyrelsen  

Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnds beslut 

 

Förvaltningens tjänsteutlåtande åberopas som yttrande till 

kommunstyrelsen. 
 

Ärendet 

Till nämnden har för yttrande översänts ett förslag till central 

avgiftshantering för förskola, fritidshem och fritidsklubb. I stadens 

budget för 2013 har kommunstyrelsen fått i uppdrag att, i samråd med 

utbildningsnämnden, utreda hur en central avgiftshantering för 

förskola och fritidshem skulle kunna organiseras. Föräldraavgifter 

hanteras idag av ca 650 olika huvudmän. Totalt sett rör det sig om 

cirka 87 500 barn som omfattas av avgiftssystemet. 
 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 20 september 2013. 

Dnr 611-2013-1.5.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Magnus Dannqvist m.fl.(S) 

”Vi kan inte se några fördelar i att ytterligare avlöva 

stadsdelsnämnderna uppgifter. Vi anser att det är viktigt för invånarna 

att stadsdelsnämnderna är kontaktpunkt i alla kommunala frågor inom 

vårt område, det gäller även förskolan och skolan. Det går 

uppenbarligen inte heller att ta in avgifter den föreslagna vägen för de 

privata förskolorna. Det är därutöver tveksamt om det är möjligt att 

minska stadens kostnader genom detta förslag. ” 

 
Särskilt uttalande 

Tjänstgörande ersättaren Lars Sterneby (V) 

”Vi kan se fördelar med en central avgiftshantering som även 

innefattar fristående utförare, framförallt för att förebygga fusk 

exempelvis med för höga avgifter eller att barn skrivs in för att kunna 

rekvirera förskolepeng fast de ännu inte går i verksamheten. Det borde 

också bli enklare och mer säkert för vårdnadshavaren om alla avgifter 

hanteras av samma instans.” 


